
Sp.a: Palliatieve zorg: Vandenbroucke pleit 
voor extra investeringen 

(06/06/2007) 06/06/2007 - “Bijkomende investeringen voor de palliatieve hulpverlening zijn 

nodig”, zegt Frank Vandenbroucke. “sp.a zal dit tijdens de onderhandelingen over een nieuwe 

federale regering op tafel leggen.” 

Dat vertelt Frank Vandenbroucke tijdens de voorstellingen van de bachelor-na-bacheloropleiding 

(banaba) in de palliatieve hulpverlening. Deze banaba is een bundeling van krachten tussen het 

netwerk palliatieve zorg, de Erasmushogeschool Brussel en de EHSAL. “Ik draag palliatieve zorg 

een warm hart toe”, vertelt de Vlaamse minister. “Als minister van Sociale Zaken heb ik in 2000 

samen met mijn toenmalige collega op Volksgezondheid een uitgebreid beleidsplan voor de 

palliatieve zorg opgezet om de palliatieve cultuur te versterken en de zorg in de eigen 

leefomgeving van de patiënt te optimaliseren.” 

 

Palliatieve zorg is de actieve, continue en totale zorg voor mensen in een vergevorderd stadium 

van hun ziekte, wanneer genezing niet meer mogelijk is. “De palliatieve zorg in Vlaanderen heeft 

een grote weg afgelegd”, weet Vandenbroucke. “Ondanks de belangrijke inspanningen die 

gebeurd zijn, stellen we vandaag vast dat de ‘palliatieve cultuur’ nog niet overal is 

doorgedrongen, en dat er nog ‘therapeutische hardnekkigheid’ bestaat, met name in 

ziekenhuizen.” 

 

De Evaluatiecel Palliatieve Zorg heeft in 2005 gepleit voor een bijkomende investering van 19 

miljoen euro. “In mijn ogen terecht”, zegt Vandenbroucke. “Ik steun dan ook de vraag van 

diegenen die zeggen dat in de volgende legislatuur, rekening houdende met nog gestegen 

behoeften, een inspanning van 20 miljoen euro nodig is. Als mijn partij, sp.a, deelneemt aan 

onderhandelingen over een nieuwe federale regering, dan legt ons onderhandelingsteam dit op 

tafel.” 

 

“De palliatieve zorg verdient in Vlaanderen zijn plaats binnen de gezondheidszorg. Daarover 

bestaat geen discussie meer. Door de toenemende vergrijzing van de bevolking en de evolutie 

van de medische wetenschap, zal de vraag naar palliatieve zorg de komende jaren enkel 

toenemen. En de kwaliteit van die zorg zal ongetwijfeld ook nog verder verbeteren. Ik ben blij dat 

er wat de opleiding betreft we vanaf vandaag een ontbrekende schakel aan de ketting rijgen: een 

gespecialiseerde opleiding op hogeschoolniveau.” 

 


